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Møte i Parlamentet 1 (PM1 2022)
søn. 27 februar 2022, 10.00 - 16.10

Videokonferanse

Deltakere
Parlamentet
Birk Arildssønn Blekken (Stemmedyktig), Ine Gulbrandsen (Stemmedyktig), Lena-Elise Engeli (Stemmedyktig, Fraværende ved: 18), 
Tasia Michell Gunar (Stemmedyktig), Robert Bjerknes Hansen (Stemmedyktig), Allan Skogsholm-Gutiérrez (Stemmedyktig, Fraværende ved: 2, 3, ), 
Yolanda Teca André (Stemmedyktig), Elma Konjhodzic (Stemmedyktig), Aurora Johanne Isaksen (Stemmedyktig), Agid Hewbl (Stemmedyktig), 
Pål Nikita Bjerkelund (Stemmedyktig)

Møteledelsen
Alexander Eriksson (Dirigent), Bård Ræstad (Protokollfører), Samuil Simeonov (Møteledelse)

Arbeidsutvalget
Sonja Tan Nguyen (Tillitsvalgt), Andreas Gjerstad Møllerhagen (Tillitsvalgt, Fraværende ved: 18), Eloisa Fernandes Andrade Michaelsen (Tillitsvalgt)

Sentralstyret
Sara Jonsdatter Almaas (Tillitsvalgt), Aksel Larsen (Tillitsvalgt), Iselin Maria Norgård (Tillitsvalgt), 
Tiril Sande (Tillitsvalgt, Fraværende ved: 2, 3, , 6, , , 9, , , , , 18)

Kontrollkomiteen
Eivind Thorsland (Tillitsvalgt)

Gjester
Stine Grønvold (Gjest - HINN), Fatema Al-Musawi (Gjest - SINN), Vilde Haukeland (Gjest - NSO, Til stede ved: 6), Martine Stavå (Student)

Møteprotokoll

Møtestart

Velkommen ved leder Orientering
Sonja Tan Nguyen

PM-22/01 - Konstituering
OTRS-sak: 
Saksgang: Sentralstyret, Parlamentet
Saksoppmelder: Automatisk oppmeldt
Opphav: Konstitusjonelt

Saksfremlegg:
Innkalling, saksliste, tidsplan og fravær skal behandles, samt at møteleder, protokollfører, tellekorps og to personer til å
signere protokoll for møtet skal velges.

Beslutning
Møteleder

PM-22/01.1 - Innkalling
Saksfremlegg:
Førstegangsinnkalling til møtet ble sendt ut via mail 02. februar. 
Andregangsinnkalling sendes ut fem virkedager før møtet, 8. februar.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
1. Innkalling godkjennes

Vedtak:

Beslutning
Møteleder

This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity 
of the document.
Document ID:
3EB268409E2E459DAEA52B53EF22C468



1. Enstemmig vedtatt

PM-22/01.2 - Saksliste og tidsplan
Saksfremlegg:
Saksliste og tidsplan ligger vedlagt i saken.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
     1. Saksliste godkjennes
     2. Tidsplan godkjennes

Forslag til vedtak/Ikke behandlet av Sentralstyret:
     3. Alternativ tidsplan godkjennes
     4. Den ettermeldte saken PM-22/14 - Økning av administrative og organisatoriske ressurser realitetsbehandles

Vedtak:
Forslag 1, 3 og 4 behandles i blokk. Enstemmig vedtatt.
Forslag 2 faller til fordel for forslag 3.

 PM-22-01.2 Vedlegg 01 - Tidsplan for PM1 27.02.2022.pdf
 PM-22-01.2 Vedlegg 02 - Alternativ tidsplan for PM1 27.02.2022.pdf

Beslutning
Møteleder

PM-22/01.3 - Valg av møteledelse
Saksfremlegg:
Det må velges minst to personer til å føre ordet, være bisitter, innhente forslag til endringer, styre talerlista og ellers
administrere møtet.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
1. Alexander Eriksson velges som en del av møteledelsen
2. Bård Ræstad velges som en del av møteledelsen
3. Samuil Simeonov velges som en del av møteledelsen

Vedtak:
Alle forslag behandles i blokk. Enstemmig vedtatt.

Beslutning
Møteleder

PM-22/01.4 - Valg av protokollfører
Saksfremlegg:
Det må velges noen til å føre protokoll for møtet

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
1. Bård Ræstad velges til å føre protokoll for møtet

Vedtak:
1. Enstemmig vedtatt

Beslutning
Møteleder

PM-22/01.5 - Valg av noen til å signere protokollen
Saksfremlegg:
To personer skal velges til å signere og godkjenne protokollen for møtet. Det er sedvane at disse personene er
parlamentsdelegater.

Forslag til vedtak:
1. Birk Arildssønn Blekken velges til å signere og godkjenne protokollen for møtet
2. Pål Nikita Bjerklund velges til å signere og godkjenne protokollen for møtet

Vedtak:
Begge forslag behandles i blokk. Enstemmig vedtatt.

Beslutning
Møteleder
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PM-22/01.6 - Behandle fravær
Saksfremlegg:
Jf. Vedtektene §2.3 har parlamentsdelegatene, Arbeidsutvalget, Kontrollkomiteen, og minst én studiestedsleder på
vegne av Sentralstyret møteplikt på parlamentsmøter.

Fravær meldes via nettskjema minimum fire dager før møtet. Oppmøte fremgår av Kontrollkomiteens registrering under
møtet. Kontrollkomiteen legger frem hvem som har meldt sitt fravær innenfor fristen under møtet.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
1. Deltagere med møteplikt som har meldt sitt fravær innenfor de gitte fristene får godkjent fravær
2. Deltagere med møteplikt som ikke har meldt sitt fravær innenfor de gitte fristene får ikke godkjent fravær

Vedtak:
Begge forslag behandles i blokk. Enstemmig vedtatt.

Beslutning
Møteleder

PM-22/01.7 - Valg av tellekorps
Saksfremlegg:
Det må velges minst to personer som skal telle stemmer, både ved voteringer og valg som gjennomføres under møtet.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
1. Kontrollkomiteen velges til å sitte i tellekorpset
2. Møteledelsen velges til å sitte i tellekorpset

Vedtak:
Begge forslag behandles i blokk. Enstemmig vedtatt.

Beslutning
Møteleder

Orienteringssaker

PM-22/04 - Orientering fra Høgskolen i Innlandet
OTRS-sak: 20130503
Saksgang: Parlamentet
Saksoppmelder: Sonja Tan Nguyen
Opphav: Høgskolen i Innlandet

Bakgrunn:
Vi får besøk av Stine Grønvold som er prorektor utdanning ved Høgskolen i Innlandet. Prorektor utdanning har det
overordnede strategiske og administrative ansvaret for området utdanning, og skal blant annet bidra til å sikre at
høgskolen tilbyr relevante studier med høy kvalitet. Prorektor utdanning er også leder for utdanningsavdelingen ved
høgskolen.

Saksfremlegg:

På parlamentsmøtet ønsker Stine å orientere Parlamentet om universitetssøknaden, utviklingen av nye studieprogram,
litt om nye mennesker i ulike roller i høgskolen og kvalitetsrapporten.

Orientering:
HINN setter stor pris på kommunikasjonen med Parlamentet, og muligheten til å orientere til dem. Oppfordrer
Parlamentet til å etterspørre orienteringer fra HINN dersom de ønsker å bli orientert om noe.

HINN jobber med å passe på at studenter i Øst-Europa og fra Øst-Europa har det så godt som mulig, gitt
krigssituasjonen i Ukraina. HINN følger de nasjonale retningslinjene i hvordan en skal oppføre seg under denne
situasjonen. HINN har for tiden ingen studenter fra Ukraina, men har noen russiske studenter. Det er viktig for HINN å
understreke at INGEN av de studentene har NOEN skyld i situasjonen, som er en større politisk sak.

Fylkestinget har bestemt at fylkeskommunen Innlandet skal bestå, noe som gjør den daglige driften til HINN enklere enn
alternativet.

HINN sendte en søknad på å bli universitet i 2018, og fikk avslag i 2020 på grunn av tre punkter. HINN har jobbet mye
med disse punktene etter det, og planlegger å sende en ny universitetssøknad i løpet av året. HINN ønsker å komme
med en dypere orientering om temaet når det blir aktuelt.

Kvalitetsrapporten har gått igjennom mange råd og utvalg i HINN, og skal snart opp til høgskolestyret. StInn skal også få
rapporten, slik at de har muligheten til å komme med kommentarer på rapporten. HINN er bekymret for
studentmedvirkning, da det har vært ganske vanskelig under pandemien, og håper på å få gitt det et løft nå som
studentene kommer tilbake til studiestedene. Studiene som var deltid og samlingsbasert var mer fornøyd med

Orientering
Stine Grønvold
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undervisningen under pandemien enn de som forventet å være på studiestedet når de søkte, noe som er veldig naturlig.

HINN evaluerer krisehåndteringen av pandemien.  

Det har kommet fem millioner kroner i økonomiske støtte fra Regjeringen, i form av Studentpakken. Dette kan brukes til
å ansette studentassistenter, og andre tiltak som kan sikre studentenes studieprogresjon.

Til stede: Stine Grønvold (Gjest - HINN)

PM-22/02 - Orienteringer: Status siden forrige møte
OTRS-sak: 20055702
Saksgang: Parlamentet
Saksoppmelder: Sedvane
Opphav: Sedvane

Bakgrunn:
Parlamentet orienteres om status siden forrige parlamentsmøte.

Saksfremlegg:

Orienteringene skal gi Parlamentet innsikt i arbeidet som har vært siden siste møte i Parlamentet. Orienteringene skal
fortrinnsvis sendes inn skriftlig i forkant av møtet og leses opp av saksframlegger under møtet.

Orienteringene blir behandlet enkeltvis.

Til stede: Vilde Haukeland (Gjest - NSO)

Orientering
Møteleder

PM-22/02.6 - Orientering fra SINN
Orientering:
SINN har mottatt tre millioner kroner i støtte fra Regjeringen, for å jobbe med sosiale lavterskeltilbud for studenter. SINN
samarbeider med StudINN for å se hvilke tilbud StudINN kan arrangere med midler tildelt fra SINN.

SINN har begynt med arbeidet på å modernisere studentenes spisesteder. Det jobbes med å utvikle kaffebar eller
studentpub på Hamar og Rena.

SINN skal ferdigstille to boligprosjekter på Hamar i løpet av semesteret. Det vil gi 300-350 nye studentboliger der.

Det har blitt søkt om midler for flere studentboliger i meierigata i Elverum.

Spørsmål:

Kan du si noe om dekningsgraden til studentboliger i Innlandet? Hvis jeg husker rett, så har SINN ganske god
dekningsgrad nasjonalt sett, men kan komme noe skjevt ut på noen studiesteder. Skal se om jeg kan komme tilbake
med tall.

Jobbes det konkret med å få ned leieprisene på studentboliger i Innlandet? Ja, dette jobbes med. Problemet er de høye
strømprisene, som gjør at alle studentsamskipnader har mye større utgifter rundt studentboliger enn tidligere år. Det
kommuniseres med Kunnskapsdepartementet for å finne en løsning på dette.

Til stede: Fatema Al-Musawi (Gjest - SINN)

Orientering
Fatema Al-Musawi
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PM-22/02.1 - Orientering fra Arbeidsutvalget (AU)
Orientering:

Fungerende leder: Arbeidsutvalget har hatt to møter hvor de blant annet har arbeidet med undersøkelsen om
tilrettelegging, årsrapport 2021, samarbeidsavtale med SINN, samarbeidsavtale med StudINN, planlegging av
parlamentsopplæring, møteplan for Parlamentet, prosess for gjennomføring av valg og SHoT-undersøkelsen

I starten av februar gikk leder av, som har medført til en omorganisering av Arbeidsutvalget. Det vil være fire medlemmer
inntil videre, frem til det kan gjennomføres valg på et ekstraordinært parlamentsmøte. 

Som fungerende leder har arbeidsoppgavene vært overlappende med tidligere verv som nestleder. Dette gjelder
organisatoriske arbeidsoppgaver som allerede var påbegynt og OU-prosjektet, som Sonja fortsatt vil være prosjektleder
for, med tanke på den innsikten hun har i prosjektet og erfaringen fra tidligere prosesser.

Det har vært viktig at fungerende nestleder får god tid til å kunne sette seg inn i rollen og arbeidsoppgavene som følger
med. Derfor vil Andreas etter hvert ta over de organisatoriske arbeidsoppgavene.

Fungerende nestleder/Fag- og forskningspolitisk ansvarlig: Har jobbet med å finne en balanse mellom vervene. Har
jobbet en del med EMERGE-prosjektet. Det letes fremdeles etter en fast StInn-representant i dette prosjektet. Det
jobbes med å oppdatere forskningsprinsippene på HINN, her kan det være muligheter for å få gjennomslag for
fanesaken om pedagogisk minstekompetanse.

Velferds- og læringsmiljøpolitisk ansvarlig: Har jobbet med samarbeidsavtalene til både SINN og StudINN. Drevet en
undersøkelse av tilretteleggelse av utdannelsen for de med behov. Har fått 260 svar så langt, men ønsker seg flere svar
fra de studiestedene som har svart minst. Planen er å lage en resolusjon basert på funnene fra denne undersøkelsen.
Samtidig jobbes det med SHoT-undersøkelsen og eventuelle saker fra LMU.

Kommunikasjonsansvarlig: Har rekruttert og markedsført rundt supplementært valg i Parlamentet. Kontinuerlig
markedsført Undersøkelsene om tilrettelegging og fra SHoT. En betydelig andel tid har blitt brukt på redigering av Stinns
nettsider: Samt konkludering om at kalendere, møtedatoer og referatsider ikke skal forsøkes å oppdateres før nytt
system (Vortex). I samme toneart: Kursing i Vortex har begynt.

Har fulgt opp Lillehammer studiested og samarbeidet med styret til å få fylt sentrale råd og utvalg. Diverse lokale saker
på Lillehammer har funnet veien til meg, som tidligere SRS Leder, istedenfor det nye styret og det har blitt gjort et par
skjønnsmessige vurderinger om det tok lengre tid å delegere eller bare henvise dem til riktig kanaler selv.

Samtaler om samarbeid med Schibsted endelig lagt død, etter en iherdig kampanje fra deres side.

Det legges opp til debattpanel om studentbudsjett og tilværelse, i samarbeid med en Arbeidsgruppe på filmskolen og
studentkoordinator Pål.

Orientering
Sonja Tan Nguyen

PM-22/02.2 - Orientering fra Sentralstyret (SST)
Orientering:
Skriftlig orientering ligger vedlagt.

 PM-22-02.2 Vedlegg 01 - Orientering fra Sentralstyret til PM1 2022.pdf

Orientering
Aksel Larsen

PM-22/02.3 - Orientering fra Kontrollkomiteen (KK)
Orientering:

Kontrollkomiteen begynner å nærme seg slutten av behandlingen i en sak de har jobbet med siden desember. Forbi det
har ting vært rolig.

Orientering
Eivind Thorsland

PM-22/02.4 - Orientering fra Valgkomiteen (VK)
Orientering:

Det er et ledig verv i Arbeidsutvalget, etter at Gesine trakk seg fra ledervervet i starten av februar. På dette møtet vil det
være tre valg; til Parlamentet, Valgkomiteen og delegasjonen til LMNSO. Det er for øvrig en skrivefeil i sakspapirene til
sistnevnte, da det kan velges opp til ni vara, og ikke bare én som skrevet.

Orientering
Agid Hewbl
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PM-22/02.5 - Orientering fra Høgskolestyret
Orientering:
Skriftlig orientering ligger vedlagt.

 PM-22-02.5 Vedlegg 01 - Orientering fra Høgskolestyret til PM1 2022.pdf

Orientering
Kristin Aldridge

PM-22/02.7 - Orientering fra andre råd og utvalg
Ingen meldte seg.

Orientering

PM-22/02.8 - Orientering om nasjonal studentpolitikk
Orientering:
Det har blitt arrangert seminar for å finne ut hvordan en kan øke valgdeltagelsen blant studentene, da dette sliter alle
studiesteder med.

Har fått gjennomslag på Stortinget med at strømstøtten ble 100% stipend, og mange millioner ble gitt til høgskoler og
studentsamskipnader for å bedre studentenes trivsel og studieprogresjon. Om du har gode idéer til hvordan dette kan
brukes, så burde du si ifra.

Studiebarometeret ble nylig lansert, som viste at det var flere ting at en kan ta tak i. F.eks. mange føler at foreleser ikke
gjør fagstoffet forståelig, og studentmedvirkning.

Orientering
Vilde Haukland

PM-22/05 - Suppleringsvalg til Parlamentet
OTRS-sak: 20130204
Saksgang: Valgkomiteen, Parlamentet
Saksoppmelder: Agid Hewbl
Opphav: Valgkomiteen

Bakgrunn:
Etter hovedvalget, som ble holdt i desember, har det kommet nye kandidater som har meldt interesse som delegat til
parlamentet, og det er fremdeles ledige plass. Jamfør Valgreglementet §1 0, avholdes derfor suppleringsvalg. De som
blir valgt vil sitte frem til 31.12.22. Fristen for å melde kandidatur for å bli vurdert av valgkomiteen var 19.02 kl. 23:59.

Oversikt over ledige plasser i parlamentet:

Lillehammer 
1 hoved og 6 varaer

Rena
2 hoved og 5 varaer

Hamar
4 varaer

Elverum
3 hoved og 3 varaer

Blæstad
1 vara

Evenstad
1 hoved og 1 vara

Saksfremlegg:

Valgkomiteen ber Parlamentet om å gjøre en helhetlig vurdering av kandidatene som fremstiller seg for valg og velger
de best egnede kandidatene basert på personlige egenskaper, motivasjon og valgkomiteens innstilling.
  
Forhåndsmeldte kandidater:

Pål Nikita Bjerklund - Elverum
William Alexander Westre - Rena 

Valgkomiteens innstillinger:

Pål Nikita Bjerklund

Pål Nikita Bjerklund er 26 år gammel mann og studerer folkehelsearbeid i Elverum. Hans ønske er å bidra til et bedre
studiemiljø og muligheter for studenter. Han liker å jobbe med nye utfordringer og mennesker.

Valg
Agid Hewbl
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Han har et fagbrev i kontor og administrasjonsfaget og har litt erfaring med møtevirksomhet. I en rolle er han aktiv i
diskusjon der det kommer frem gode løsninger om saker. Han beskriver seg selv en god person når det gjelder å
samarbeide med andre, og ikke minst er han ikke redd for å si sine meninger.

Hans erfaring er et fagbrev i kontor og administrasjonsfag, et år som læring på Hadeland folkehøgskolen.

William Alexander Westre

William Alexander Westre er en gammel traver som har vært med i organisasjonen lenge, og det kan man se i hans
kandidatskjema. Noen av vervene er: Han har vært leder for sitt studiested, vært observatør fra SST, vært med i noen
møter i OU, har sittet i fordelingsutvalget.

Han studerer eiendomsmegler i Rena, Handelskolen i Innlandet. Hans kandidatur er å la studentene bli hørt, særlig få
muligheten til å forandre og ytre sine synspunkter i favør av studentene.

Valgkomiteen anser dem som gode kandidater til vervet

Kandidater meldt etter frist:
Tasia Michell Gunar - Lillehammer

Møtebehandling:
Selv om Tasia meldte seg etter fristen, så mener Valgkomiteen henne som en egnet kandidat.

Siden Vegard ønsket å være 1. vara, så er det et hovedsete ledig i Lillehammer som Tasia blir valgt til.

Valggjennomføring:
Valget gjennomføres ved akklamasjon. Samtlige kandidater ble valgt.

 PM-22-05 Vedlegg 01 - Kandidatskjema til Pål Nikita Bjerklund.pdf
 PM-22-05 Vedlegg 02 - Kandidatskjema for William Alexander Westre.pdf
 PM-22-05 Vedlegg 03 - Kandidatskjema for Tasia Michell Gunar.pdf

PM-22/06 - Valg til Valgkomiteen
OTRS-sak: 20130205
Saksgang: Valgkomiteen, Parlamentet
Saksoppmelder: Agid Hewbl
Opphav: Valgkomiteen

Bakgrunn:
Jamfør §5 i valgreglementet skal VK innstille på kandidater til verv i de øverste organene i Studentorganisasjonen.
Valgkomiteen i Studentorganisasjonen i Innlandet (StInn) skal aktivt oppsøke og innstille på kandidater til verv som angitt
i punkt fem, valgreglement og vedtekter.

For at kandidatene skulle få muligheten til intervju og innstilling måtte eventuelle kandidater stille innen 19.02. kl. 23:59
ved å sende sitt kandidatur på e‐post til vk.stinn@inn.no. Eventuelle kandidater har fremdeles mulighet til å stille under
møtet 27.02.
 
Om prosessen
Fristen for å melde sitt kandidatur for Valgkomiteens vurdering ble satt til 19.02 kl. 23:59. Da det ikke var tilstrekkelig
med kandidater i enkelte verv innen fristen ble fristen valgte Valgkomiteen aktivt å gå inn for å finne egnede kandidater
til vervene.
 
Om vervet
Per dags sitter det to i valgkomiteen, ifølge vedtektene skal det sitte tre medlemmer i valgkomiteen. Valgkomiteens
oppgave er å innstille kandidater til ulike verv i Stinn. Valgkomiteen er et uavhengig organ innad Stinn og påvirker ikke
politikken

Saksfremlegg:
Valgkomiteen ber Parlamentet om å gjøre en helhetlig vurdering av kandidatene som fremstiller seg for valg og velger
de best egnede kandidatene basert på personlige egenskaper, motivasjon og valgkomiteens innstilling 

Forhåndsmeldte kandidater:
Iman Salem 

Valgkomiteens innstilling:

Iman Salem

Valg
Agid Hewbl
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Hun studerer rettsvitenskap i Lillehammer, og dette er hennes rette element. Hun er en veldig samfunnsengasjert, og
har et brennende engasjement for å bidra til å utvikle andre mennesker og ved å vedta sosiale endringer som vil styrke
felleskapet. Dette kan vi se i hennes erfaringer. Hun og sammen med andre har vært med og startet organisasjonen
Brighter Future Association i 2016. Det er en frivillig organisasjon som hjelper mennesker verden over med å få en
lysere fremtid. Formålet med organisasjonen var å hjelpe foreldreløse barn, men det utvidet til noe mer. Særlig under
flyktningkrisen var formålet å hjelpe flyktninger i nød. Hun har vært i Lesbos og tatt imot båtflyktninger. Hennes
brennende hjerte er å hjelpe svake og sårbare mennesker. Organisasjonen har vunnet Oslopris.

Andre erfaringer hun har, er: vært elevrådsrepresentant 1—3 vgs, jobbet som verneombud og vært frivillig i Røde Kors.

Gjennom erfaring, har hun et godt innblikk over organisasjonsarbeid, der en av nøklene til organisasjonsarbeidet er
brobygger. Hennes ambisjoner for Stinn er å være et bindeledd for studentene innad skolemiljøet og sådan. Hennes
hjertesak er at studentenes rettigheter skal bli hørt og oppfylt. Hun er en person som ikke gir seg, hun gir 100% absolutt
alt.

Valgkomiteen anser henne en veldig god kandidat til Valgkomiteen.

Valggjennomføring:
Valget ble gjennomført ved akklamasjon. Iman Salem ble valgt som medlem i Valgkomiteen.

 PM-22-06 Vedlegg 01 - Kandidatskjema til Iman Salem.pdf

PM-22/08 - Organisasjonsutviklingsprosjektet - Bolk 5
OTRS-sak: 20129587
Saksgang: Parlamentet
Saksoppmelder: Sonja Tan Nguyen
Opphav: OU-arbeidsgruppen

Bakgrunn:
Denne saken er meldt opp til behandling slik at Parlamentet får en orientering om organisasjonsutviklingsprosjektet (OU-
prosjektet). Det er viktig for oss at Parlamentet har kunnskap om og innsikt i prosjektet før overgangen fra gammel til ny
organisasjonsstruktur 1. juli 2022.

1. juli 2017 fusjonerte Studentorganisasjonen i Hedmark (StorHk) og Lillehammer Studentorganisasjon (LiSt) til å bli
Studentorganisasjonen i Innlandet (StInn). Studentorganisasjonene hadde da vært gjennom et prosjekt på et halvt år
med omorganisering for å fusjonere organisasjonene.

På parlamentsmøte 1 (PM1) i 2018 ble det foreslått å revidere organisasjonsstrukturen i sak PM-13/18. Parlamentet
vedtok at Arbeidsutvalget skulle utrede, med utgangspunkt i notatet som fulgte saken, i hvilken grad det var behov for at
Studentorganisasjonen i Innlandet utviklet og tilpasset sin organisasjonsstruktur til Høgskolen i Innlandet (HINN), da
organisasjonen ferdigstilte sin fusjonsprosess før høgskolen.

Som et resultat av denne utredningen ble det bestemt at det var behov for å se på om de organisatoriske rammene som
var satt i StInn, fremmet eller hemmet det politiske arbeidet som ble gjort og om det fantes bedre løsninger for
organisasjonen. Parlamentet vedtok 12. oktober 2018 at Arbeidsutvalget skulle få myndighet til å utarbeide og vedta et
mandat for arbeidsgruppen, samt oppnevne medlemmer av arbeidsgruppen. Dette ble starten på
organisasjonsutviklingsprosjektet (heretter OU-prosjektet) og det historiske forløpet kort fortalt.

Nestleder i Arbeidsutvalget arbeidet et halvt år med å utarbeide en prosjektskisse for prosess, som ble lagt frem for
Parlamentet i sak PM-19/27 på parlamentsmøte 2 (PM2) i 2019. Her ble det lagt frem forslag om hvilke temaer og
problemstillinger som prosjektet skulle ta stilling til, og det ble bestemt at temaene skulle behandles i bolker. Hver bolk
skulle videre behandles og kvalitetssikres i Parlamentet før arbeidet med neste bolk ble startet.

En oversikt over de ulike bolkene i OU-prosjektet:

Bolk 1: Kartlegging. Det ble gjort en kartlegging av daværende situasjonen og organisasjonsstruktur.

Bolk 2: Prinsipielle spørsmål. Her ble det tatt stilling til prinsipielle spørsmål og diskusjoner på et overordnet nivå.

Bolk 3: Organisatoriske og strukturelle aspekter. Her skulle bestemmelsene i bolk 2 konkretiseres.

Bolk 4: Revidering av dokumenter. I denne bolken ble bestemmelsene i bolk 3 skrevet inn i konkrete dokumenter, som
ble vedtatt av Parlamentet på parlamentsmøte 4 (PM4), 18. juni 2021.

Bolk 5: Rutiner og prosedyrer. I denne bolken skal det utarbeides en plan for overgang fra gammel til ny StInn-modell,
samt rutiner og regelverk basert på det som tidligere har blitt vedtatt.

Saksfremlegg:
Arbeidsgruppen er allerede i gang med bolk 5 av OU-prosjektet, som også er den siste delen av prosjektet før
organisasjonen er i mål med å revidere organisasjonsstrukturen. På parlamentsmøte 6 (PM6), 18. november 2021 ble
dokumentet Plan for overgang fra gammel til ny StInn-modell vedtatt. Dette dokumentet gir en oversikt over hvordan den

Orientering
Sonja Tan Nguyen
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siste bolken i OU-prosjektet skal utføres. Planen stadfester tidspunktet for når man går bort fra de gamle dokumentene
og retningslinjene i organisasjonen, og tar i bruk de dokumentene som ble vedtatt på parlamentsmøte 4 (PM4) i sak PM-
21/30 – Organisasjonsutviklingsprosjektet – Bolk 4, 18. juni 2021, se evt. vedlegg i saken.

Videre gir planen en oversikt over milepæler og frister for overgangen, heriblant gjennomføring av valg. Planen gir også
oversikt over hvilke strategier og rutiner som skal utarbeides. Fristene som står oppført i tabellen skal gi Parlamentet
innsikt i prosessen og progresjonen i arbeidet til arbeidsgruppen. Dette er frister som først og fremst arbeidsgruppen
skal forholde seg til for å nå målet om overgang 1. juli 2022. Vi har beregnet at vi skal være ferdige med arbeidet to
måneder før overgangen fra gammel til ny StInn-modell.

Planen gir også arbeidsgruppen mandat til å bestemme rutiner for arbeidet som skal gjøres i ny StInn-modell, samt
delegere ansvar for engangshendelser som må gjøres i forbindelse med overgangen. Dette gjelder når vi i den gamle
organisasjonsmodellen skal velge representanter til den nye modellen. Dette er én av sakene som Parlamentet skal
behandle i forbindelse med overgangen.

Per dags dato holder vi på med å utarbeide retningslinjer, rutiner og strategier etter planen som har blitt vedtatt.
Utkastene som blir utarbeidet gjøres tilgjengelig for arbeidsgruppen gjennom SharePoint, hvor medlemmene får
muligheten til å komme med innspill og kommentarer i forkant av kontrollmøtene. På kontrollmøtene blir utkastene
gjennomgått, behandlet og vedtatt.

Sammensetning av arbeidsgruppen  

Arbeidsutvalget er prosjekteier, mens Nestleder i Arbeidsutvalget er prosjektleder. OU-mandatet sier også noe om
sammensetningen av arbeidsgruppen:

Arbeidsgruppen skal bestå av (2) fra Arbeidsutvalget (AU), to (2) studentrådsledere fra Sentralstyret (SST), tre (3) fra
Parlamentet (PM) og én (1) fra Kontrollkomiteen og én (1) ekstern representant fra studentmassen [...], se OU-mandat
vedtatt av Arbeidsutvalget 20. november 2018 vedlagt i saken

Det er fortsatt to ledige plasser i arbeidsgruppen for representanter fra Parlamentet, så ta gjerne kontakt med meg på
sonja.nguyen@stud.inn.no dersom du kunne tenkte deg å arbeide med OU-prosjektet!  

Saker som skal behandles i Parlamentet

I forbindelse med OU-prosjektet og overgangen fra gammel til ny organisasjonsstruktur skal Parlamentet behandle
følgende saker dette semesteret:

-        Budsjett 2022 
-        Valg til sentrale verv

 PM-22-08 Vedlegg 01 - Plan for overgang fra gammel til ny StInn-modell.pdf
 PM-22-08 Vedlegg 02 - OU-mandat rev. 20.11.2018.pdf

PM-22/09 - Revidering av Forretningsorden
OTRS-sak: 20129583
Saksgang: Sentralstyret, Parlamentet
Saksoppmelder: Sonja Tan Nguyen
Opphav: Vedtektene § 2.4.

Bakgrunn:
Forretningsorden er Parlamentets møteregler. Det skal regulere den praktiske gjennomføringen av møtene i
Parlamentet, jf. Vedtektene § 2.4.

Forretningsorden vedtas av Parlamentet ved første møte hvert semester, jf. § 2.4. Forretningsorden ble sist revidert på
parlamentsmøte 2 (PM2), 18. november 2021 i sak PM-21/06 Revidering av Forretningsorden.

Saksfremlegg:
Forretningsorden skal bidra til og sikre at alle har lik forståelse av hvordan et møte i Parlamentet skal gjennomføres. Det
sier noe om eksempelvis frister, møteplan, vedtaksdyktighet, taletid, inntegninger, fremme forslag, votering osv.
Hensikten med en forretningsorden er at møtene skal foregå på en ryddig, effektiv og demokratisk måte.

Hvordan det er mest hensiktsmessig å avholde møtene i Parlamentet kan endre seg over tid. Det er derfor viktig at vi
hvert år tar en gjennomgang av forretningsorden, for å sikre at den samsvarer med hvordan Parlamentet ønsker at
møtene skal gjennomføres.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
1. Parlamentet reviderer Forretningsorden med vedtatte endringer

Vedtak:
1. Vedtatt

 PM-22-09 Vedlegg 01 - Forretningorden for Parlamentet rev.2021.02.26.pdf

Beslutning
Sonja Tan Nguyen
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PM-22/07 - Valg til delegasjonen for LMNSO
OTRS-sak: 20130209
Saksgang: Parlamentet
Saksoppmelder: Agid Hewbl
Opphav: Valgkomiteen

Bakgrunn:
Norsk studentorganisasjon (NSO) er en nasjonal interesseorganisasjon for 30 ulike studentdemokrati ved norske
universiteter og høyskoler. Studentdemokratiene representerer om lag 240 000 studenter. NSO har til oppgave å ivareta
og fremme studentenes interesser og rettigheter, fremme engasjement for nasjonale og internasjonale utdanningssaker
blant studentene samt å representere sine medlemslag. NSO er partipolitisk uavhengig.

NSO skal avholde sitt årlige landsmøte (LMNSO), og Innlandet skal stille med 9 delegater og en vara. Av de ni
delegatene skal det velges en delegasjonsleder som skal fungere som mellomledd mellom NSO, og den lokale
delegasjonen, samt forberede sine delegater for møter. Alle delegater har møteplikt, forslags og talerett. Vara har
møterett, men tildeles ikke stemme, taler og forslagsrett før kandidaten skal steppe inn som delegat for en annen av
delegasjonen. Vara fungerer likevel som en del av delegasjonen og skal forberedes på lik linje som alle andre
kandidater.
 

Fra NSO sine nettsider:

"Landsmøtet (LM) er NSOs øverste organ. Her tas de viktigste beslutningene i organisasjonen. Landsmøtet arrangeres
én gang i året og består av representanter fra alle medlemslagene i NSO. Landsmøtet vedtar styrende politikk, inkludert
handlingsplan, rammebudsjett og politiske plattformer. Landsmøtet velger også arbeidsutvalget, sentralstyret og de
politiske og organisatoriske komiteene. Tilsammen har medlemslagene 181 delegater (personer med stemmerett). Antall
delegater fra hver utdanningsinstitusjon avhenger av hvor mange studenter det er ved institusjonen. I tillegg deltar en
rekke observatører og gjester på landsmøtet." 

Landsmøtet er en spennende arena hvor man blir kjent med mange nye mennesker, knytter nettverk, lærer mye nytt om
utdanningspolitikk, lære å håndtere store informasjonsmengder på kort tid, og hvor man kan utfolde og utfordre seg
selv.  
For mer lesing om landsmøtet: https://www.student.no/om-nso/organisasjonskart/landsmotet/ 
 

Landsmøte 2022 er planlagt til å være 21.-24.04. Møtet vil foregå på Quality Hotel Tønsberg (kan skje
endringer). Under landsmøtet vil det arrangere sosiale sammenkomster og mat blir dekket. Delegasjonen vil sammen
med lederen ha møter i forkant av landsmøtet.

Delegatene må være innmeldt innen 10.03 for å få stemmerett under landsmøte. Hvis en delegat melder forfall til
landsmøtet, kan vara melde seg på også etter fristen.

Saksfremlegg:

Jf. Valgreglementet §5 skal parlamentet velge delegater til landsmøtet i NSO. Det skal også velge en delegasjonsleder.
Studentdemokratiet tilknyttet Høgskolen i Innlandet kan oppnevne totalt 9 delegater og en vara. 

Fra NSO sine vedtekter, §4.4 Delegater:

"Medlemmene velger selv sine delegater med tilhørende varaer i det øverste valgte studentorganet ved institusjonen,
eller ved direkte valg avholdt av og blant studentene ved institusjonen. Det bør velges en vara per

delegat."
 

Utdrag fra nettsiden om delegatlister ved LMNSO:

"På listen over delegater må medlemslaget oppgi hvem som er delegasjonsleder. Det er denne personen vi henvender
oss til for spørsmål om delegasjonen, for eksempel om påmeldinger og dersom det behov for å gi praktiske beskjeder
før og under møtet. Selv om det ikke er et krav, anbefaler vi at delegasjonslederen selv er delegat, blant annet fordi
personer uten stemmerett ikke blir plassert sammen med delegasjonene i landsmøtesalen."
 

Fristen for å stille er fram til 27.02 under parlamentsmøte, men det ble sterkt oppfordret til å melde sitt kandidatur ved å
sende inn motivasjonsbrev (KS3) før den 19.02. Kandidatene ble oppfordret til å holde en tale på under valget.

Forhåndsinnmeldte kandidater:
Sara Jonsdatter Almaas
William Alexander Westre
Birk Arildssønn Blekken
Martine Stavå

Valg
Agid Hewbl
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Kandidater meldt under møtet:

Pål Nikita Bjerklund
Andreas Gjerstad Møllerhagen
Samuil Simeonov
Aksel Andreas Larsen
Tasia Michell Gunar

Møtebehandling:
Alle kandidater som var til stede under saken fikk lagt frem en kort valgappell. Aksel vil kun ha mulighet til å delta på to
av de fire dagene.

Valggjennomføring:
Valget gjennomføres ved akklamasjon. De ni kandidatene ble valgt som hoveddelegater.

Kandidater for delegasjonsleder:
Samuil Simeonov

Valggjennomføring:
Valget gjennomføres ved akklamasjon. Samuil Simeonov ble valgt som delegasjonsleder.

Forslag til vedtak/Ikke behandlet av Sentralstyret:
1. Arbeidsutvalget får myndighet til å supplere varadelegater frem til påmeldingsfristen

Vedtak:

1. Enstemmig vedtatt

 PM-22-07 Vedlegg 02 - Kandidatskjema til William Alexander Westre.pdf
 PM-22-07 Vedlegg 01 - Kandidatskjema til Sara Jonsdatter Almaas.pdf
 PM-22-07 Vedlegg 04 - Kandidatskjema til Martine Stavå.pdf
 PM-22-07 Vedlegg 03 - Kandidatskjema til Birk Arildssønn Blekken.pdf

Til stede: Martine Stavå (Student)

This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity 
of the document.
Document ID:
3EB268409E2E459DAEA52B53EF22C468



PM-22/10 - Prosess for gjennomføring av suppleringsvalg til Arbeidsutvalget
OTRS-sak: 20129585
Saksgang: Sentralstyret, Parlamentet
Saksoppmelder: Sonja Tan Nguyen
Opphav: Arbeidsutvalget

Bakgrunn:
Den 9. februar gikk Gesine Fischer offisielt av som leder. Fra og med dette tidspunktet har Andreas Møllerhagen vært
fungerende nestleder, men jeg har vært fungerende leder. Arbeidsutvalget vil bestå av fire medlemmer inntil videre, frem
til det kan gjennomføres et suppleringsvalg på et ekstraordinært parlamentsmøte.

Denne saken er meldt opp til behandling i Parlamentet, da det er Parlamentet som organisasjonens øverste organ
velger kandidater til sentrale verv i StInn, jf. Vedtekter § 2.5 (1) og Valgreglement § 5 og 8. Videre er det behov for at
Parlamentet diskuterer over og gjør et vedtak om prosess for gjennomføring av valget, slik at Valgkomitéen kan starte
prosessen med utlysning, rekruttering, intervju og innstilling av kandidater.

I saksframlegget vil jeg presentere og gjøre rede for de tre aktuelle alternativene, som det er viktig at Parlamentet
bruker god tid til å diskutere. I forkant av parlamentsmøtet har vi vært i dialog med Kontrollkomitéen, som under møtet
også vil legge frem sin redegjørelse for de ulike alternativene og evt. konsekvensene av alternativet som blir valgt.

Saksfremlegg:

På bakgrunn av omorganiseringen av arbeidsutvalget vil det nå være aktuelt og nødvendig å gjennomføre et
suppleringsvalg. Siden det er blitt foreslått å avholde neste ordinære parlamentsmøte (PM2) 6. mai 2022, så risikerer
Arbeidsutvalget å gå i to måneder uten å være fulltallige. Dette vil med høyst sannsynlighet ha en påvirkning på
arbeidskapasiteten på Arbeidsutvalget som helhet, og den daglige driften av studentorganisasjonen. Arbeidsutvalget vil
dermed legge frem et enkeltstående forslag om et ekstraordinært parlamentsmøte i mars, for å behandle
suppleringsvalg til Arbeidsutvalget. På den måten får Valgkomitéen bedre tid til å kunne rekruttere og intervjue aktuelle
kandidater, samt sikre en god innstillingsprosess.

Det andre som Parlamentet bør ta stilling til i denne saken er prosess for gjennomføring av valget. Arbeidsutvalget har
kommet frem til at det er tre aktuelle alternativer:

a)    Et ekstraordinært parlamentsmøte per valg

Dette er den mest ryddige måten å gjennomføre valget på, men det er samtidig det mest tidkrevende alternativet.
Alternativ a) innebærer at Parlamentet gjennomfører ett valg om gangen, som vil si at det potensielt innkalles til tre
ekstraordinære parlamentsmøter for å gjennomføre suppleringsvalg til Arbeidsutvalget. Dette kan medføre til at
Arbeidsutvalget ikke vil være fulltallige før april/mai.

b)     Et valg på ett ekstraordinært parlamentsmøte, forså internkonstituering i Arbeidsutvalget

Dette alternativet innebærer at Parlamentet velger inn et medlem uten spesifikk tittel til Arbeidsutvalget, hvor organet får
mandat til å kunne konstituere seg internt. Det vil si at Parlamentet gir de fem medlemmene i Arbeidsutvalget myndighet
til å velge hvem av dem som skal ha de fem forskjellige vervene i Arbeidsutvalget. Dette alternativet er minst tidkrevende
og kan gjennomføres på et ekstraordinært parlamentsmøte, men det innebærer at Parlamentet ikke vet hva slags verv
det suppleres til.

c)      Tre valg på ett ekstraordinært parlamentsmøte, og ikke alle valg vil nødvendigvis gjennomføres

Vervene leder, nestleder og fag- og forskningspolitisk ansvarlig lyses ut, med tydelig beskjed om at det ikke
nødvendigvis gjennomføres valg av nestleder og fag- og forskningspolitisk ansvarlig. På det ekstraordinære
parlamentsmøtet gjennomføres først valg av leder. Dersom nestleder bli valgt som leder, gjennomføres valg av nestleder.
Og tilsvarende gjennomføres det valg av fag- og forskningspolitisk ansvarlig dersom de blir valgt som leder eller
nestleder. Ulempen med alternativet er at noen kan ha et sterkt ønske for å stille til et valg som aldri blir gjennomført,
dersom vervet ikke blir ledig.

Diskusjon:
Det ytres støtte til forslag 3 fra flere, da det gir best fleksibilitet og effektivitet. Det oppleves også som det mest
demokratiske alternativet.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
     2. Suppleringsvalg til Arbeidsutvalget gjennomføres igjennom et valg på ett ekstraordinært parlamentsmøte, forså
internkonstituering i Arbeidsutvalget
     3 Suppleringsvalg til Arbeidsutvalget gjennomføres igjennom tre valg på ett ekstraordinært parlamentsmøte, og ikke
alle valg vil nødvendigvis gjennomføres

Forslag til vedtak/Innstilt avvist av Sentralstyret:

Beslutning
Sonja Tan Nguyen
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     1. Suppleringsvalg til Arbeidsutvalget gjennomføres igjennom et ekstraordinært parlamentsmøte per valg

Vedtak:
     3. Enstemmig vedtatt
     2. Falt til fordel for forslag 3
     1. Falt til fordel for forslag 3

 PM-22-10 Vedlegg 01 -Vedtekter rev.2019.11.26.pdf
 PM-22-10 Vedlegg 02 - Valgreglement rev.2020.04.27.pdf

PM-22/11 - Møteplan for Parlamentet
OTRS-sak: 20129581
Saksgang: Sentralstyret, Parlamentet
Saksoppmelder: Andreas Gjerstad Møllerhagen
Opphav: Arbeidsutvalget

Bakgrunn:
Møteplanen for parlamentet viser til hvilke datoer møtene for semesteret vil gjennomføres og skal i følge vedtektene
vedtas på det første parlamentsmøtet for året. Og ettersom at møteplanen for parlamentet er det opp til dem å avgjøre.

Saksfremlegg:
Arbeidsutvalget har hentet ut en rekke datoer som passer godt overens med antallet møter som skal gjennomføres dette
semesteret og ikke kolliderer med andre begivenheter. For eksempel viktige møter og ideelt de fleste
eksamensperiodene i løpet av året. Arbeidsutvalget har forsøkt etter beste evne å tilpasse for de overnevnte faktorene i
prosessen med å finne datoer. Men ser fram til å høre parlamentets refleksjoner, innspill og avgjørelser i saken.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
     1. PM2 avholdes fredag 06.05.2022
     2. PM3 avholdes lørdag 21.05.2022
     4. PM4 avholdes fredag 24.06.2022
     6. Det avholdes et ekstraordinært parlamentsmøte fredag 18.03.2022

Forslag til vedtak/Innstilt avvist av Sentralstyret:
     3. PM4 avholdes fredag 17.06.2022
     5. PM4 avholdes onsdag 29.06.2022

Forslag til vedtak/Ikke behandlet av Sentralstyret:
     7. PM2 avholdes torsdag 19.05.2022
     8. Det avholdes et ekstraordinært parlamentsmøte torsdag 17.03.2022
     9. PM2 avholdes søndag 01.05.2022

Vedtak:

Ekstraordinært parlamentsmøte:
     6. Avvist
     8. Vedtatt

PM2:
     1. Avvist
     9. Vedtatt
     7. Falt til fordel for forslag 9

PM3:
     2. Vedtatt

PM4:
     4. Vedtatt
     3. Falt til fordel for forslag 4
     5. Falt til fordel for forslag 4

Beslutning
Andreas Gjerstad

Møllerhagen
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PM-22/12 - Budsjett 2022
OTRS-sak: 20129584
Saksgang: Sentralstyret, Parlamentet
Saksoppmelder: Sonja Tan Nguyen
Opphav: Vedtektene § 2.5

Bakgrunn:
[...] Rammebudsjettet for kommende år skal meldes opp for parlamentet ved andre ordinære møte før budsjettårets
start, som normalt vil være andre ordinære møte på høstsemesteret. Parlamentet skal godkjenne rammebudsjettet
senest ved siste ordinære møte før budsjettårets start, jf. Vedtektene § 2.5 (2), 2. og 3. punktum.

Det Parlamentet som satt i forrige periode behandlet budsjett for 2022 for første gang på parlamentsmøte 6 (PM6) som
ble avholdt 18. november 2021. På dette møtet ble denne saken behandlet som en diskusjonssak, hvor Parlamentet fikk
komme med sine innspill til budsjettet. På bakgrunn av innspillene som kom frem under behandlingen av saken ble
Parlamentet presentert for et forslag til budsjett for 2022 på det siste parlamentsmøtet i perioden, 15. desember 2021.

I forkant av det siste ordinære parlamentsmøtet i perioden hadde Sentralstyret fått hjelp og veiledning til å utarbeide sitt
rammebudsjett på sentralstyremøtet. I dette tidsrommet hadde ikke Studentrådslederne for Lillehammer og Rena
mulighet til å delta på møtet, og fikk dermed ikke utarbeidet et forslag til rammebudsjett for 2022. Dette er bakgrunnen
for at saken igjen meldes opp til Parlamentet, for å kunne behandle og vedta rammebudsjettet til Lillehammer og Rena. 

Vedlagt finner dere sakspapirene som ble lagt frem på det siste parlamentsmøtet, samt StInns rammebudsjett for 2022
som ble behandlet og vedtatt. Lillehammer og Rena sitt rammebudsjett er også lagt ved.

Saksfremlegg:
I denne saken skal Lillehammer og Rena sitt rammebudsjett for 2022 opp til behandling. I forkant av parlamentsmøtet
har Studentrådsstyrene fått hjelp og veiledning fra organisasjonskonsulentene for å utarbeide sitt rammebudsjett. 

Spørsmål:
Hvorfor har Lillehammer satt halve budsjettet sitt i rammen for strategiske midler? Fordi de har budsjettert kun for
vårsemesteret, og midlene for høstsemesteret har blitt «gjemt bort» i strategiske midler. Det skal lages nye budsjett for
nytt budsjettkonto ved sommeren.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
1. Rammebudsjettet for 2022 godkjennes i sin helhet
2. Rammebudsjettet for Rena godkjennes
3. Rammebudsjettet for Lillehammer godkjennes

Forslag til vedtak/Ikke behandlet av Sentralstyret:
     4. Flytte 15 580 kr fra egenkapital til ramme K8 i Hamars rammebudsjett

Vedtak:
Forslag 2 og 3 behandles i blokk. Vedtatt.
     4. Vedtatt
     1. Vedtatt

 PM-22-12 Vedlegg 01 - StInns rammebudsjett 2022 - Med forslag fra Rena og Lillehammer.pdf
 PM-22-12 Vedlegg 02 - Forslag 4 - Endringer i Hamars rammebudsjett.pdf
 FS3 - Forslagsskjema for økonomiske endringer.docx

Beslutning
Sonja Tan Nguyen

This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity 
of the document.
Document ID:
3EB268409E2E459DAEA52B53EF22C468



PM-22/13 - Årsrapport 2021
OTRS-sak: 20129586
Saksgang: Sentralstyret, Parlamentet
Saksoppmelder: Sonja Tan Nguyen
Opphav: Arbeidsutvalget

Bakgrunn:
Parlamentet skal innen utgangen av februar behandle tidligere års regnskap og årsberetning, jf. Vedtektene § 2.5 (2).

I denne saken var det tenkt at Parlamentet skulle bli presentert for og godkjenne årsrapport og årsregnskap 2021. På
dette møtet er det kun årsregnskapet som blir lagt frem til behandling av Parlamentet. Bakgrunnen for at Arbeidsutvalget
ikke får lagt frem en helhetlig årsrapport er på grunn av frafall og omorganisering innad i arbeidsutvalget, som videre
har påvirket vår arbeidskapasitet og den daglige drift av organisasjonen.

Den 9. februar 2022 gikk offisielt tidligere leder av. På dette tidspunktet hadde arbeidsoppgaver og ansvar for
årsrapporten blitt fordelt, hvor tidligere leder ønsket å ha ansvaret for å sette sammen årsrapporten i sin helhet. Da
leder gikk av hadde ikke arbeidet med å sette sammen årsrapporten blitt påbegynt, men på det tidspunktet hadde
daværende nestleder bedt om og innhentet årsrapport fra sentrale og lokale organer. Da leder offisielt gikk av hadde
arbeidsutvalget allerede flere arbeidsoppgaver og arrangementer som måtte prioriteres. I etterkant av vårt
arbeidsutvalgsmøte som ble avholdt 11. februar 2022 kom vi frem til at vi ikke hadde kapasitet til å kunne skrive
årsrapporten og melde den opp til dette parlamentsmøtet i løpet av det korte tidsrommet. For meg som daværende
nestleder var overgangen utfordrende, da jeg allerede har et større prosjekt og flere arbeidsoppgaver som måtte
prioriteres, og i tillegg skulle ta over alle arbeidsoppgavene til leder. Denne situasjonen og prosessen omkring
fratredelsen har ikke vært enkel for Arbeidsutvalget.

Dette er bakgrunnen for forslag til vedtak, hvor Arbeidsutvalget har foreslått at årsberetningen meldes opp til
behandling og godkjennes i løpet av perioden. Det vil si at presentasjonen og godkjenning av årsrapport 2021 blir
utsatt.

Saksfremlegg:
I sakspapirene vil dere vedlagt kunne finne dokumentet Rammeregnskap 2021 (se .xlsx-fil), som gir en oversikt over
inntekter og utgifter for de overordnede rammene i budsjettet for fellesavdelingen og hvert enkelt studiested, se
eksempelvis rammene I-1 til I-3 som er driftstøtte fra HINN og støtte gjennom semesteravgift. Dette er også StInns største
inntekt og som legger grunnlaget for driften av studentorganisasjonen. Rammebudsjettet skal gjøre det enklere å få en
oversikt over hvordan pengene er budsjettert og brukt hos hver avdeling. 

Dokumentet Årsregnskap for Studentorganisasjonen i Innlandet skal ses i sammenheng med rammeregnskapet, hvor
dokumentet går mer i detalj med oversikt over kontoplan, samt hvordan midlene har blitt brukt sammenliknet med året
før. Når rammeregnskapet settes opp mot årsregnskapet, vil du kunne se at tallene stemmer overens.

Rammeregnskap 2021 og Årsregnskap for Studentorganisasjonen i Innlandet viser at organisasjonen har gått kr 3335 i
pluss. Samtidig viser oversikten at fellesavdelingen har gått litt over kr 100 000 i underskudd. Det vil si at
organisasjonen opprinnelig hadde budsjettert for å bruke mer av egenkapitalen på større investeringer. Målet å bruke
mer av oppsparte midler på større prosjekter og investeringer, slik at egenkapitalen ikke blir liggende urørt over lang tid
mens det fortsetter å vokse. Det samme gjelder for hvert enkelt studiested, hvor det var planlagt å bruke mer penger
enn det er blitt gjort.

I 2021 var det nok et håp og ønske om å kunne skape mer sentral og lokal aktivitet gjennom fysiske arrangementer etter
et år med pandemi, lockdown, digital undervisning, hjemmekontor og en ny hverdag. 2021 ble preget av tilpassing av
den gamle-nye hverdagen og videreføring av tiltak. Dette har helt klart påvirket organisasjonens drift, og
gjennomføringen av planlagte aktiviteter og arrangementer.

*Revisors beretning ble ikke sendt i tide til å legges ved i behandlingen av denne saken.

Spørsmål:
Hvorfor er det så stor forskjell på pengebruken i 2020 og 2021? Det ble gjort en større investering i profileringsartikler i
2020, som gjorde det unødvendig å bruke mer penger på det i 2021. I tillegg er det en forskjell mellom et budsjettår hvor
en pandemi kommer overraskende, og et hvor en vet hvordan en kan være effektiv i en pandemi.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
1. Parlamentet vedtar at årsrapporten 2021 skal meldes opp til behandling og godkjennes i løpet av perioden
2. Parlamentet godkjenner årsregnskapet for 2021

Vedtak:
     2. Vedtatt
     1. Vedtatt

 PM-22-13 Vedlegg 01 - Årsregnskap 2021.pdf
 PM-22-13 Vedlegg 02 - Rammeregnskap 2021.pdf

Beslutning
Sonja Tan Nguyen

This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity 
of the document.
Document ID:
3EB268409E2E459DAEA52B53EF22C468



Eventuelt

PM-22/14 - Økning av administrative og organisatoriske ressurser
OTRS-sak: 20130513
Saksgang: Parlamentet
Saksoppmelder: Ingrid Nerseth Jostad
Opphav: Studentrådsstyret i Hamar

OBS! Behandling av denne saken er avhengig av hvorvidt Parlamentet vedtar å realitetsbehandle under konstitueringen.

Bakgrunn:
Våren 2021 ble StudINN stiftet etter en lang prosess innad i de lokale studentsamfunnene. Stiftelsen av denne
organisasjonen var et gode for samfunnene, men en opprettelse av en helt ny type studentorganisasjon krever
naturligvis store administrative og organisatoriske ressurser. Så langt har dette arbeidet blitt gjort av
organisasjonskonsulent og organisasjonsrådgiver i StInn, noe som tar dem bort fra arbeidsoppgavene de har i StInn.

Saksfremlegg:
Organisasjonsrådgiver og organisasjonskonsulent er fantastisk dyktige, og har gjort og fortsetter å gjøre en utrolig god
jobb for StInn, og nå også for StudINN. Men døgnet har et begrenset antall timer, og når arbeidsmengden øker må også
ressursene tilgjengelig for å gjøre arbeidet øke. I samarbeidsavtalen mellom StInn og Høgskolen er det spesifisert at
StInn skal ha to hele stillinger der ansatte i Hinn gjør «oppdrag for StInn av administrativ art», og med de økte behovene
til StudINN er det et økt behov for administrativ støtte til studentorganisasjonene. 

Derfor er det ønskelig at det blir satt krav til høgskolen om en økning i tilgjengelige ressurser for
studentorganisasjonene. Dette gjøres naturlig gjennom samarbeidsavtalen mellom Høgskolen og StudINN, helst gjennom
en spesifisering at StudINN også skal ha minst en hel stilling tilgjengelig i administrativ støtte. Disse stillingene kan gjerne
samarbeide og må ikke være låst til en organisasjon, men de totale ressursene tilgjengelig må økes med økte
administrative behov.

Diskusjon:
Flere delegater synes høres ut som et godt forslag, og det er fint å kunne være solidariske til StudINN.

Forslag til vedtak/Ikke behandlet av Sentralstyret:
1. Parlamentet vedtar at det er et stort behov for økte administrative ressurser etter opprettelsen av StudINN, og ber

Høgskolen øke ressursene tilgjengelig i tråd med det økte behov

Vedtak:
     1. Vedtatt

Beslutning
Iselin Maria Nordgård

PM-22/03 - Møteevaluering
OTRS-sak: 
Saksgang: Parlamentet
Saksoppmelder: Automatisk oppmelding
Opphav: Sedvane

Møtedeltagerne gir tilbakemelding til gjennomføringen av møtet på rundgang. Tilbakemeldingen noteres og arkiveres
internt, så en kan forbedre gjennomføringen av fremtidige møter.

Orientering
Møteleder

Møteslutt
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